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Nämndinitiativ 2024-06-17 till kommunstyrelsen från Carolin Robson angående 
behovet av riktlinjer för nämndernas hantering av nämndinitiativ. 
 
Första gången ett nämndinitiativ lämnades till kommunstyrelsen handlade det om behovet 
av kommunövergripande kostpolicy. Hanna Bocander ställde sig mycket positiv till initiativet 
och uppmanande till fler nämndinitiativ till nämnderna i stället för motioner till 
kommunfullmäktige. Ärendet om kostpolicy finns med på dagens agenda, punkt 18.  
 
Andra gången ett nämndinitiativ kom till min kännedom handlade det om ett planärende och 
Miljö- och stadsbyggnadsnämnden, MSN skulle fatta beslut om att växla från det standard 
planförfarande som kommunstyrelsen 2016 hade beslutat till ett utökat planförfarande (MSN 
2024-05-15, punkt 12). Det var första gången som någon i MSN hade lämnat ett 
nämndinitiativ och det beslutades om bordläggning för att nämnden behövde läsa in sig på 
handläggningsrutinerna. För detta nämndinitiativ beslutade MSN 2024-06-11, punkt 8 om 
avslag – det skulle bl a kunna bli prejudicerande och kosta för mycket. Att avslå ett 
nämndinitiativ gällande Plan- och bygglagen för att det blir för dyrt anser jag strider mot 
kommunallagen.  
 
Riktlinjer för nämndinitiativ har under många år funnits i andra kommuner, därför yrkar jag  
 

• att kommunstyrelsen snarast beslutar att uppdra åt kommunledningskontoret att 
sammanställa kommunövergripande riktlinjer alternativt policy för hantering av 
nämndinitiativ.  
 

• att kommunstyrelsen redovisar nämndinitiativen som hittills hanterats i nämnderna. 
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